

# 蓝湿皮皮板电脑量革机 蓝湿皮量革机

产品名称	蓝湿皮皮板电脑量革机 蓝湿皮量革机
公司名称	常州市风靡电子设备厂
价格	面议
规格参数	加工定制:是 类型:蓝湿皮量革机 品牌:风靡
公司地址	江苏 常州市钟楼区 新昌路118-68
联系电话	86-0519-86969973市 18112315501

## 产品详情

glgwp--蓝湿皮皮板电脑量革机

用途：专业用于制革厂测量没有挤水的蓝湿皮（注意：不适合测量已经挤过水的蓝湿皮，并将导致尺码变小）

特点：

- 1、采用独特的数码反射采样技术，及特殊的输送皮带，测量精度达到成品级。
- 2、扫面模块采用全封闭的制造工艺，有效防止皮革化学的污染。
- 3、机身及控制柜采用304不锈钢制造，
- 4、具有蓝皮分组功能，最多可以分为8组
- 5、风靡独家开发，全球技术领先。荣获国际发明专利。

主要参数

工作宽(cm)

180

220

外型尺寸(cm) 长\*宽\*高

350\*190\*90

350\*230\*90

其他

1、工作速度：采用无级变速电机，快慢由操作者掌握(但需要符合说明规定)

240	360*250*90	2、电机功率：0.37-0.55kw/380v
260	380*270*90	3、测量精度：同一标准板在连续10次累加条件下± 1%
280	380*290*90	
300	400*310*90	4、尺码校正范围：无极校正。
320	400*330*90	

glgwp—wet-blue leather measuring machine

for: to measure the wet-blue leather before samming. (notice: not suit for wet-blue leather after samming.)

features

1. use the unique digital reflection sampling technique, and special conveying belt, measurement accuracy reaches the finished product level.
2. scanners are closely sealed to prevent the chemical pollution.
3. the frame is made of s.s. 304.
4. it has clarify function which can group up to 8 groups of wet-blue leather.
5. it is uniquely designed by feng mi and honored the international invention patent.

main technical

working width( cm)	outsideparameterl*w*h (cm)	others
180	350*190*90	
220	350*230*90	1. working speed: use the cvt system. can change the speed by user according to instruction.
240	360*250*90	2. motor power:0.37-0.55kw/380v
260	380*270*90	
280	380*290*90	3. accuracy: 10 times ± 1% with same stand board.
300	400*310*90	
320	400*330*90	4.size calibration range: non correction

关键词：蓝湿皮验皮量革一体机www.czfm.com

公司介绍

---

公司全貌

生产车间

展会情况

---

风靡的客户遍布全球

---

皮革机械设备生产专家

---

联系我们

---

fmzyz leather tannery litchi arabesquitic leather embossing plate

本产品的加工定制是是，类型是蓝湿皮量革机，品牌是风靡，型号是GLGWP，规格是120cm,140cm,160cm,180cm,220cm,240cm,260cm,280cm,300cm,320cm,340cm